

Treść instrukcji wg normy EN 352-2:2020 / Rozporządzenia (EU) 2016/425

Producent: TOYA S.A., ul. Soltysovicka 13/15, 51-168 Wrocław, Polska. **Opis wyrobu:** Wkładki przeciwhałasowe wykonano z miękkiego silikonu. Wkładki posiadają rdzeń oraz trzy pierścienie, które pozwalają dopasować do różnych średnic kanału usznego. Rdzeń pełni także rolę uchwytu ułatwiając zakładanie i zdejmowanie wkładki. Wkładki posiadają średnicę nominalną od 8 - 12 mm. Wkładki są przeznaczone do wielorazowego użytku. **Sposób zakładania:** Wkładkę należy rolując w dloniach uformować w cylinder, a następnie wsunąć głęboko do ucha. Wkładka powracając do swojego pierwotnego kształtu dopasuje się do kanału usznego, tym samym zapewnia właściwą ochronę słuchu. W celu ułatwienia zakładania można drugą ręką odchylić małżownie usznej odchylić na zewnątrz.

Wartości tlumienia dźwięku wkładek:

Częstotliwość	[Hz]	125	250	500	1000	2000	4000	8000
M _f	[dB]	34,5	30,4	36,0	31,9	36,1	41,2	43,0
s _f	[dB]	5,8	4,4	4,7	4,6	4,8	5,6	4,1
APV, przy α = 1	[dB]	28,8	26,0	31,3	27,3	31,2	35,6	38,9

M_f - wartość średnia tlumienias_f - odchylenie standardowe

APV - wyznaczona zgodnie z EN ISO 4869-2

H	M	L	SNR	[dB]	32	H _f = 36,5 dB	H _s = 4,2 dB
dla α = 1; zgodnie z EN ISO 4869-2				[dB]	28	M _f = 33,6 dB	M _s = 4,4 dB
				[dB]	25	L _f = 32,6 dB	L _s = 4,2 dB
				[dB]	32	SNR _f = 36,3 dB	SNR _s = 4,2 dB

Zalecenia użycowania wkładek: Wkładki przeciwhałasowe są przeznaczone do wielorazowego użytku, należy podawać je regularnej kontroli w celu oceny ich przydatności. Wkładki przeciwhałasowe dopasowywać, regulować i przechowywać zgodnie z instrukcją producenta. W obszarze hałasliwym wkładki przeciwhałasowe nosić bez przerwy. Wkładki chronią przed kurzem, pyłem i innymi zanieczyszczeniami. Chronią przed wilgocią (water followe, torek itp.). Chronią przed uszkodzeniami mechanicznymi. Przed użyciem sprawdzić stan wkładek. Jeśli wkładki wykazują ślady uszkodzeń lub zużycia, straciły swoją sprawność, nie należy stosować takich wkładek. Wkładki należy czyścić za pomocą wody z dodatkiem mydła. Dobrze wypłukać i całkowicie wysuszyć. Nie stosować środków, które są znane jako szkodliwe dla użytkownika. Przed każdym użyciem sprawdzić stan wkładek. Wkładki nie nadają się do dalszego użytku jeśli zostaną zauważone jakiekolwiek uszkodzenia, trwałe odkształcenia, zmniejszą swoje wymiary lub stracą elastyczność. Wkładki przechowywać w chłodnym, suchym, przewiewnym i zamkniętym pomieszczeniu, zarówno przed jak i po użyciu. Pewne substancje chemiczne mogą oddziaływać szkodliwie na ten produkt. Szczegółowych informacji na ten temat należy szukać u producenta. Wkładki zachowują swoje właściwości do 5 lat od daty produkcji. Traktowanie wkładek niezgodnie z powyższymi zaleceniami spowoduje, że stopień ich ochrony ulegnie pogorszeniu. Ostrzeżenie: Te wkładki nie powinny być używane tam, gdzie istnieje ryzyko, że sznurek łączący może zostać pochwycony podczas użytkowania. Ostrzeżenie: Nie usuwać wkładek ciągnąc za sznurek łączący wkładki.

Warunki przechowywania: temperatura +5 do 25 st. C, wilgotność <60%. Wkładki przechowywać w dośćciarnym opakowaniu jednostkowym. W celu zasięgnięcia dodatkowych informacji należy skontaktować się z importerem. **Jednostka notyfikowana:** Satra Technology Europe Ltd., Bracetown Business Park, Clonee, D15YNP2, Dublin, Irlandia. **Objaśnienie oznaczeń:** YATO - oznakowanie producenta; YT-7456 - nr kat. producenta; EN 352-2:2020 - numer normy europejskiej dotyczącej wkładek przeciwhalasowych; CE - znak zgodności z dyrektywami nowego podejścia.

EN

Content of the manual according to EN 352-2:2020 / Regulation (EU) 2016/425

Manufacturer: TOYA S.A., ul. Soltysovicka 13/15, 51-168 Wrocław, Poland. **Product description:** The noise cancelling earplugs are made of soft silicone. The earplugs have a core and three rings to accommodate different ear canal diameters. The core also acts as a holder making it easier to insert and remove the earplug. The earplugs have a nominal diameter of 8 - 12 mm. The earplugs are reusable. **Instructions for use:** The earplug should be rolled in the hands to form a cylinder and then inserted deep into the ear. The earplug, returning to its original shape, adapts to the ear canal, thus providing proper hearing protection. To make application easier the other hand can be used to bend the auricle outwards.

The noise attenuation values of the earplugs:

Frequency	[Hz]	125	250	500	1000	2000	4000	8000
M _f	[dB]	34,5	30,4	36,0	31,9	36,1	41,2	43,0
s _f	[dB]	5,8	4,4	4,7	4,6	4,8	5,6	4,1
APV, at α = 1	[dB]	28,8	26,0	31,3	27,3	31,2	35,6	38,9

M_f - average attenuations_f - standard deviation

APV - determined in accordance with EN ISO 4869-2

H	M	L	SNR	[dB]	32	H _f = 36,5 dB	H _s = 4,2 dB
for α = 1; according to EN ISO 4869-2				[dB]	28	M _f = 33,6 dB	M _s = 4,4 dB
				[dB]	25	L _f = 32,6 dB	L _s = 4,2 dB
				[dB]	32	SNR _f = 36,3 dB	SNR _s = 4,2 dB

Recommendations for use of the earplugs: The earplugs are reusable and should be inspected regularly to assess their usability. Fit, adjust and store the earplugs in accordance with the manufacturer's instructions. Wear earplugs constantly in noise hazard areas. Protect the product from dust, dirt and other contaminants. Protect against moisture (plastic bags, bags, etc.). Protect against mechanical damage. Check the condition of the earplugs before use. Do not use the earplugs, if they show signs of damage or wear, or have lost their elasticity. Clean the earplugs with soapy water. Rinse them well and dry thoroughly. Do not use agents that are known to be harmful for the user. Check the condition of the earplugs before each use. The earplugs are not suitable for further use if any damage, permanent deformation, shrinkage or loss of flexibility are noticed. Store the earplugs in a cool, dry, well-ventilated and closed room, both before and after use. Certain chemicals may be harmful to this product. For more detailed information, please contact the manufacturer. The earplugs retain their properties for up to 5 years from the date of manufacture. Handling the earplugs not in accordance with the above recommendations will result in their protection level being compromised. Warning: The earplugs should not be used where there is a risk that the connecting cord could be caught during use. Warning: Do not remove the earplugs by pulling on the cord connecting them. **Storage conditions:** temperature +5 to 25°C, humidity <60%. Store the earplugs in the supplied unit packaging. For further information, please contact the importer. **Notified body:** Satra Technology Europe Ltd, Bracetown Business Park, Clonee, D15YNP2, Dublin, Ireland. **Explanation of symbols:** YATO - manufacturer's marking; YT-7456 - manufacturer's category number, EN 352-2:2020 - number of the European standard concerning earplugs; CE - the marking of conformity with the New Approach Directives.

DE

Inhalt der Anleitung nach der Norm EN 352-2:2020 / Verordnung (EU) Nr. 2016/425

Hersteller: TOYA S.A. ul. Soltysovicka 13/15, 51-168 Wrocław, Polen. **Produktbeschreibung:** Die Gehörschutzstöpsel sind aus weichem Silikon gefertigt. Die Gehörschutzstöpsel haben einen Kern und drei Ringe, um sich an unterschiedliche Gehörgangsdurchmesser anzupassen. Der Kern dient auch als Griff, der das

Einlegen und Herausnehmen der Stöpsel erleichtert. Die Einsätze haben einen Nenndurchmesser von 8-12 mm. Die Stöpsel sind zum mehrfachen Gebrauch geeignet. **Hinweise zum Einsetzen:** Die Gehörschutzstöpsel sollten in den Händen zu einem Zylinder gerollt und dann tief in das Ohr eingeführt werden. Die Stöpsel nehmen ihre ursprüngliche Form wieder an und passen sich dem Gehörgang an, so dass ein angemessener Gehörschutz entsteht. Zur leichteren Einführung können Sie an der Ohrmuschel mit der anderen Hand nach außen ziehen.

Die Schalldämmwerte von Gehörschutzstöpseln:

Frequenz	[Hz]	125	250	500	1000	2000	4000	8000
M _f	[dB]	34,5	30,4	36,0	31,9	36,1	41,2	43,0
s _f	[dB]	5,8	4,4	4,7	4,6	4,8	5,6	4,1
APV, bei α = 1	[dB]	28,8	26,0	31,3	27,3	31,2	35,6	38,9

M_f - Mittlerer Dämmwerts_f - Standardabweichung

APV - bestimmt nach EN ISO 4869-2

H	M	L	SNR	[dB]	32	H _f = 36,5 dB	H _s = 4,2 dB
				[dB]	28	M _f = 33,6 dB	M _s = 4,4 dB
				[dB]	25	L _f = 32,6 dB	L _s = 4,2 dB
				[dB]	32	SNR _f = 36,3 dB	SNR _s = 4,2 dB

Gebrauchshinweise für Gehörschutzstöpsel: Die Gehörschutzstöpsel sind für den mehrfachen Gebrauch bestimmt und sollten regelmäßig überprüft werden, um ihre Eignung zu beurteilen. Die Gehörschutzstöpsel sollten gemäß den Anweisungen des Herstellers angepasst, eingestellt und gelagert werden. Tragen Sie die Gehörschutzstöpsel in lauten Bereichen ohne Unterbrechung. Schützen Sie die Gehörschutzstöpsel vor Staub und anderen Verunreinigungen. Vor Feuchtigkeit schützen (Plastiktüten, Beutel usw.). Vor mechanischen Beschädigungen schützen. Überprüfen Sie vor jedem Gebrauch den Zustand der Gehörschutzstöpsel. Wenn die Gehörschutzstöpsel Anzeichen von Beschädigung oder Verschleiß aufweisen oder ihre Flexibilität verloren haben, sollten Sie solche Gehörschutzstöpsel nicht verwenden. Die Gehörschutzstöpsel sollten mit Seifenwasser gereinigt werden. Gut abspülen und vollständig trocken. Verwenden Sie keine Mittel, von denen bekannt ist, dass sie für den Benutzer schädlich sind. Überprüfen Sie vor jedem Gebrauch den Zustand der Gehörschutzstöpsel. Die Gehörschutzstöpsel sind für die weitere Verwendung nicht geeignet, wenn sie Beschädigungen oder bleibende Verformungen aufweisen, ihre Abmessungen verringern oder ihre Flexibilität verlieren. Die Gehörschutzstöpsel sollten vor und nach dem Gebrauch in einem kühlten, trockenen, gut belüfteten und geschlossenen Raum gelagert werden. Bestimmte chemische Substanzen können dieses Produkt beschädigen. Für weitere Informationen zu diesem Thema wenden Sie sich bitte an den Hersteller. Die Gehörschutzstöpsel behalten ihre Eigenschaften bis zu 5 Jahren lang ab dem Herstellungsdatum. Eine Behandlung der Gehörschutzstöpsel, die nicht den oben genannten Empfehlungen entspricht, führt dazu, dass der Schutzgrad beeinträchtigt wird. Hinweis: Diese Gehörschutzstöpsel sollten nicht dort verwendet werden, wo die Gefahr besteht, dass die Verbindungsschnur während des Gebrauchs eingeklemmt werden könnte. Hinweis: Ziehen Sie die Gehörschutzstöpsel nicht an der Schnur, die sie verbindet.

Lagerbedingungen: Temperatur im Bereich von +5 °C bis 25 °C, Luftfeuchtigkeit <60 %. Die Gehörschutzstöpsel sollten in der mitgelieferten Einzelverpackung gelagert werden. Wenden Sie sich für weitere Informationen an den Importeur. **Notifizierte Stelle:** Satra Technology Europe Ltd., Bracetown Business Park, Clonee, D15YNP2, Dublin, Irland. **Erläuterung der Bezeichnungen:** YATO - Herstellerbezeichnung; YT-7456 - Katalognummer des Herstellers; EN 352-2:2020 – die Nummer der europäischen Norm für Gehörschutzstöpsel; CE – das Zeichen für die Einhaltung der Richtlinien des neuen Konzepts.

Text of the instruction according to EN 352-2:2020 / Regulation (EC) 2016/425

Producent: TOYA S.A., ul. Soltysovicka 13/15, 51-168 Wrocław, Polska. **Oznaczenie izdejmowanego:** Berushy izgotowione z miękkiego silikonu. Berushy mające serduszko i trzy kółka, który piodzą się do różnych diameetrów ucha. Serduszko takie wskazuje, że jest w uchu. Berushy mające nominalny diameetr 8 - 12 mm. Berushy przeznaczone są do wielokrotnego użycia. **Spособ wkladania:** Berushy powinny być rozwinięte i skruputliwie wrukowane w rukach, aby móc złożyć je do ucha. Berushy powinny wrócić do swojego pierwotnego kształtu, kiedy zostaną włożone do ucha. **Wymagania dla użycia:** Berushy powinny być używane w miejscach, gdzie nie ma ryzyka, że sznurek łączący może zostać pochwycony podczas użytkowania. **Wymagania dla przechowywania:** Temperatura +5 do +25 °C,

